
PROTOKOŁ NR XXVI/2016

z XXVI sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego

w dniu 25 października 2016 r.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady Powiatu o godzinie 17:11 otworzyła
XXVI sega Rady Powiatu Pruszkowskiego witając wszystkich przybyłych: Radnych, Starostę,
Zarząd Powiatu Pruszkowskiego, Sekretarza i Skarbnika Powiatu, kierowników jednostek
organizacgnych Powiatu, szefów służb, inspekcji i straży, naczelników wydziałów i biur
starostwa, wszystkich gości, a także przedstawicieli mediów.

Radny Maksym Gołoś Starosta przedstawił osoby nowozatrudnione:
Pan Radosław Kowalczyk Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Pruszkowie,
Pan Krzysztof Bukowski Z-ca Naczelnika Biura Zarządu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady Powiatu oświadczyła, że zgodnie z listą
obecności w posiedzeniu uczestniczy 23 radnych, co wobec ustawowego składu Rady
wynoszącego 27 osób, stanowi quorum pozwalające na podąmowanie prawomocnych decyzji
(listy obecności radnych oraz gości stanowią załącznik nr l i2 do niniejszego protokołu).
Obrady odbywały się w Starostwie Powiatowym w Pruszkowie, przy ul. Drzymały 30.
Tym samym wyczerpano punkty l i 2 porządku obrad.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku są Mn/osh do porzqdkz/ obrad Porządek segi został przesłany wraz z materiałami.
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Otwarcie XXVI sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.
Stwierdzenie quorum.
Wnioski do porządku obrad.
PrzŃęcie protokołu z XXV sega Rady Powiatu Pruszkowskiego.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego zmieniającą uchwałę w sprawie wieloletnią
prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego /BR-280/16/.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie zmian do uchwały w sprawie
uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 20 1 6 /BR-281/16/.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie połączenia Powiatowego Centrum
Pomocy Rodzinie w Pruszkowie i Zespołu Ośrodków Wsparcia w Piastowie /BR-282/16/.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego zmienidącej uchwałę w sprawie zaciągnięcia
pożyczki z Wdewódzkiego Funduszu Ochrony środowiska i Gospodarki Wodną w Warszawie
mR-283/16/.

Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie przeprowadzenia konsultacji
społecznych w sprawie prdektu rocznego programu współpracy z organizadami
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność po4'tku publicznego
na rok 2017 /BR-284/16/.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie zasad i trybu występowania przez
mieszkańców Powiatu Pruszkowskiego z inicjatywą podjęcia uchwały przez Radę Powiatu
Pruszkowskiego /BR-285/16/.
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Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi/BR-287/16/.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi/BR-288/16/.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi/BR-289/16/.
Informacja Nr 21/2016 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie od 14 września
2016 r. do 1 0 października 201 6 r. /BR-286/16/.
Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych składanych Przewodniczącemu Rady Powiatu.
Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych.
Komunikaty Przewodniczącą Rady Powiatu.
Zamknięcie obrad.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie wniosków
do porządku obrad.

Radny Maksym Gołoś Starosta zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 7 Poć#ęc/e
uch'a'aW Rady Powiatu Pruszkon'skiego w sprawie połączenia Pou'iatowego Centrum Pomocy
Rodzinie u' Pruszkowie i Zespołu Ośrodków Wsparcia w Piastowie/BR -282/16/.
Uzasadnieniem jest duże zainteresowanie radnych tym tematem i konieczność przedstawienia
dodatkowych informacji na ten temat.

Przewodnicząca Rady Powiatu Radna Maria Makowska poddała pod głosowanie wniosek
o zdjęcie z porządku obrad punktu 7 Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego
w sprawie połączenia Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Pruszkowie i Zespołu
Ośrodków Wsparcia w Piastowie /BR -282/16/.

Wynik głosowania:
Głosowało: 24 radnych,
Głosów ,,za": 24,
Głosów ,,przeciw": 0,
Głosów ,,wstrzymujących się" 0,

Przewodnicząca Rady Powiatu Radna Maria Makowska stwierdziła, że punkt 7 Poć#ęcie
uchu,aW Rady Pou'taty Pruszkowskiego w sp)'au'ie połączenia Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Pruszkowie i Zespołu Ośrodków Wsparcia w Piastowie/BR -282/16/ zostal zdlęq
z porządku obrad.
Numeracja punktów ulega zmianie odpowiednio.
Więcej wniosków nie zgłoszono.

Porzadek obradXXVI sesji po zmianach
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Otwarcie XXVI seqi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
Stwierdzenie quorum.
Wnioski do porządku obrad.
Przyjęcie protokołu z XXV seqi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletnią
prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego /BR-280/16/.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie zmian do uchwały w sprawie
uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 20 1 6 /BR-281/16/.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego zmieniającą uchwałę w sprawie zaciągnięcia
po4'czki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodną w Warszawie
/BR-283/16/.

Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie przeprowadzenia konsultacji
społecznych w sprawie projektu rocznego programu współpracy z organizacjami
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pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na
rok 2017 /BR-284/16/. ' ' '

Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie zasad i trybu występowania przez
mieszkańców Powiatu Pruszkowskiego z inicjatywą podjęcia uchwały przez Radę Powiatu
Pruszkowskiego /BR-285/16/.

Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi/BR-287/16/.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi/BR-288/16/.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi/BR-289/16/.
Informacja Nr 21/2016 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie od 14 września
2016 r. do 1 0 października 2016 r. /BR-286/16/.

Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych składanych Przewodniczącemu Rady Powiatu.
Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych.
Komunikaty Przewodniczącą Rady Powiatu.
Zamknięcie obrad.
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10.
11
12.

13.
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 3 i przeszła do punktu 4

A.a 4.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem jest
Przgęcie protokołu z XXy sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w związku z brakiem uwag
i nie odnotowując głosu sprzeciwu protokół z XXV sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego
został przyjęty.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 4 i przeszła do punktu 5

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinfomiowała, że kolejnym punktem

ninanson'ejPowiatu Pruszkowskiego/BR-280/16/. ' ' ' '
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Ad 5

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Starosty Maksyma Gołosia
z prośbą o omówienie projektu uchwały, który na wstępie zgłosił dwie autopoprawki
do projektu teJ uchwały. Następnie przekazał głos Skarbnik Powiatu Lidii Truszkowskiej, która
zaprezentowała proponowane zmiany wraz z autopoprawkami.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
Głosów w dyskugi nie odnotowano.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie komigi merytorycznych

Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów
poinformowała, że na posiedzeniu 19 paździemika 2016 r. projekt uchwały Rady Powiatu
zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego
/BR-280/1 6/ został przez komigę zaopiniowany pozytywnie. '
Radna Emilia Wróblewska Przewodnicząca Komisji Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego
poinformowała, że na posiedzeniu 19 paździemika 2016 r. projekt uchwały Rady Powiatu
zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy 6inansowel Powiatu Pruszkowskiego
/BR-280/1 6/ został przez komigę zaopiniowany pozytywnie. '
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Radna Magdalena Beyer Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku
Publicznego, Administracji i Prawa poinformowała, że na posiedzeniu 20 paździemika 201 6
r. 2016 r. projekt uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego zmieniającej uchwałę w sprawie
wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego /BR-280/16/ został przez komigę
zaopiniowany pozytywnie.
Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw .Spolecznych

informował, że na posiedzeniu 24 paździemika 2016 r. projekt uchwały Rady Powiatu
zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego
/BR-280/1 6/ został przez komigę zaopiniowany pozytywme.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę
zmieniającą uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego.

Wynik głosowania:
Głosowało: 25 radnych,
Głosów ,,za": 0,
Głosów ,,przeciw": O,
Głosów ,,wstrzymujących się" 0

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała Rady Powiatu
Pruszkowskiego Nr XXVI/203/2016 zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy
finansowej została podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamj<nęła punkt 5 i przeszła do punktu 6

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest Podyęc/e uc/zwać w spraw'ie z/}?/an do złcbwab w spraw,/e złchwa/en/a bz/(#efzz
Powiatu Pruszkowskiego na tok 2016 /BR-281/16/.
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Ad 6

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Radnego Maksyma Gołosia
Starosty z prośbą o omówienie projektu uchwały, który zgłosił autopoprawkę do projektu
uchwały. Proponowane zmiany omówiła Skarbnik Powiatu Lidia Truszkowska.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskuqę.
Radny Artur Swiercz zwrócił uwagę na wydatkowane kwotę w. wysokości 30 tysięcy zł
na zakup nagłośnienia do sali gimnastycznej w LO im. T Kościuszki i zapytał czy były kontrole
lub badania wskazujące jak zaradzić problemowi, którym jest brak odpowiedniej słyszalności
na salia

Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta odpowiedział, że jeden z absolwentów jest
wykształconym dźwiękowcem i podjął się społecznie przygotowania koncepcji nagłośnienia
sali. Wicestarosta ma nadzieję, że pieniądze zostaną wydane skutecznie.

Radna Aurelia Zalewska zapytała o kwotę przeznaczoną na inwentaryzactję kanalizacji
deszczowa i poprosiła o informację jaki będzie wynik takiego przedsięwzięcia, co uzyskamy?
czy będzie dotyczyła wszystkich dróg powiatowych i czy będzie to podstawa do inwestycji
w przyszłości.
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Radny Mariusz Chmielewski Członek Zarządu odpowiedział, że zlecenie wynika z braku
takiej inwentaryzacji poza informacjami fragmentarycznymi. Opracowanie będzie w werqi
elektronicznej i papierowej. Do tej pory zlecano podstawowe prace konserwacyjne
na podstawie szacunków. Inwentaryzacja pozwoli na ocenę stanu istniąącego (ilościowo
i jakościowa) oraz wskazanie miejsc, które należy poddać w najbliższym czasie renowacji
i naprawie. Inwentaryzacja ułatwi zarządzanie tymi sieciami, w tym przekazywanie podmiotom
zewnętrznym czy gminie. Koszt został oszacowany na podstawie długości sieci.

Radna Aurelia Zalewska zapytała czy inwentaryzacja obejmie 100% kanalizaclji deszczowel
w drogach powiatowych.

Radny Mariusz Chmielesvski Członek Zarządu odpowiedział, że tak

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie komigi merytorycznych

Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów
poinformowała, że na posiedzeniu 19 paździemika 2016 r. projekt uchwały Rady Powiatu
w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok
2016/BR-281/16/ zaopiniowano pozytywnie.

Radna Emilia Wróblewska Przewodnicząca Komisji Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego
poinformowała, że na posiedzeniu 19 paździemika 2016 r. projekt uchwały Rady Powiatu
w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok
2016/BR-281/16/ zaopiniowano pozytywnie.

Radna Mirosława Sliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji poinfomlowała, że na posiedzeniu 24 paździemika 2016 r. projekt uchwały Rady
Powiatu w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego
na rok 2016 /BR-281/16/ zaopiniowano pozytywnie.

Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Sprmv Społecznych
poinformował, że na posiedzeniu 24 paździemika 2016 r. projekt uchwały Rady Powiatu
w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok
2016/BR-281/16/ zaopiniowano pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę Rady
Powiatu Pruszkowskiego w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowskiego na rok 2016.

Wynik głosowania:

Głosowało: 25 radnych,
Głosów ,,za": 25,
Głosów ,,przeciw": 0,
Głosów ,,wstrzymujących się'' 0

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała Rady Powiatu
Pruszkowskiego Nr XXVI/204/2016 w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia
budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 2016 została podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Radna Maria Makowski Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 6 i przeszła do punktu 7
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porz:ądku jest Podjęcie uchwali w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu
C)chronySrodowiska i Gospodarki Wodnej u' Warszawie [BK.28a]tó].
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Ad 7

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Radnego Maksyma Gołosia

Starosty z prośbą o omówienie projektu uchwały, który powiedział, że uchwała reguluje
harmonogram spłat i doprowadza do właściwych sum kwotę pożyczki. Po rozstrzygnięciu
postępowania przetargowego okazało się, że środki wydatkowane na ten cel zmnidszyły się.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
Głosów w dyskugi nie odnotowano.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamjmęła dyskuqę.
Radna Maria Mako)cska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie komiqi merytorycznych,
opiniujących ten projekt.

Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów
poinformowała, że na posiedzeniu 19 paździemika 2016 r. projekt uchwały Rady Powiatu
w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i
Gospodarki Wodnej w Warszawie /BR-283/16/ zaopiniowano pozytywnie.
Radna Emilia Wróbluvska Przewodnicząca Komisji Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego
poinformowała, że na posiedzeniu 19 paździemika 2016 r. projekt,uchwały Rady Powiatu
sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony środowiska i Gospodarki
Wodnej w Warszawie /BR-283/16/ zaopiniowano pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie
zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony środowiska i Gospodarki Wodnej
w Warszawie.

WyniŁałosowania:
Głosowało: 25radnych,
Głosów ,,za": 25,
Głosów ,,przeciw": 0,
Głosów ,,wstrzymujących się" 0,

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
Nr XXVI/205/2016 w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony
Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie zostala podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 7 i przeszła do punktu 8

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem

poxzi:ld\.u \est Podjęcie ucttwaWB' sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych w spraw' ie
projektu rocznego progratttu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi
podmiotami prom'adzqcymi działalność pożytk.u publicznego na rok 201 7/BR -- 284/16/.
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Ad 8
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Radnego Maksyma Gołosia
Starosty o omówienie projektu uchwały, który na wstępie przedstawił treść zgłoszoną
autopoprawki dotyczący daty konsultacji które odbędą się lO listopada a nie 7 listopada jak
wstępnie planowano. Następnie Pan Starosta omówić charakter dokumentu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję
Głosów w dyskusji nie odnotowano

Radna Maria Makowska Przuvodnicząca Rady zamknęła dyskugę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie komiqi.
Radna Magdalena Beyer Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku
Publicznego, Administracji i Prawa poinformowała, że na posiedzeniu 20 października
2016 r. projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2017
/BR -- 284/16/ zaopiniowano pozytywnie. ' '

ny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych
poinformował, że na posiedzeniu 24 października 2016 r. projekt uchwały Rady Powiatu
w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych w sprawie projektu rocznego programu
współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi
działalność pożytku publicznego na rok 20 1 7 /BR 284/16/ zaopiniowano pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie
przeprowadzenia konsultacji społecznych w sprawie projektu rocznego programu wspolpracy
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego na rok 2017. ' ' '

Wynik głosowania:

Głosowało: 25radnych,
Głosów ,,za": 25,
Głosów ,,przeciw":0,
Głosów ,,wstrzymujących się" 0

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
Nr XXVI/206/2016 w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych w sprawie
projektu rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi
podmiotami prowadzącymi działalność pozytku publicznego na rok 201 7 zostala podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. ' ''

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 8 i przeszła do punktu 9

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
?orzeEdku \est Podjęcie uchwał w spraw'ie zasad i trybu występowania przez mieszkańców,
Powiatu Pruszkowskiego z inicjatywą podjęcia uchwał przez Radę Powiatu Pruszkowskiego
/B.R -285/7ó/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr ll do protokołu. '

Ad 9

Projekt uchwały omówić Radny Maksym Gołoś Starosta.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę
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Głosów w dyskuqi nie odnotowano.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie komisji merytorycznej

opiniującej ten projekt uchwały.

Radna Magdalena Beyer Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku
Publicznego, Administracji i Prawa poinformowała, że na posiedzeniu 20 paździemika
2016 r. projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zasad i trybu występowania przez
mieszkańców Powiatu Pruszkowskiego z inicjatywą podjęcia uchwały przez Radę Powiatu
Pruszkowskiego /BR -285/16/ zaopiniowano pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie
zasad i trybu występowania przez mieszkańców Powiatu Pruszkowskiego z inicjatywą podjęcia
uchwały przez Radę Powiatu Pruszkowskiego.

Wynik głosowania!
Głosowało: 25 radnych,
Głosów ,,za": 25,
Głosów ,,przeciw": O,
Głosów ,,wstrzymujących się" 0

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
Nr XXVI/207/2016 w sprawie zasad i trybu występowania przez mieszkańców Powiatu
Pruszkowskiego z inicjatywą podjęcia uchwali' przez Radę Powiatu Pruszkowskiego
zostala podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 9 i przeszła do punktu lO

Ad IO.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest Podyęc/e uc#waĄ' w spraw/e roźpa/rzenia skargi/BJ?-287/7ó/ Projekt uchwały
stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Radna Monika Sawicka Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła tryb
rozpatrywania skargi oraz proponowane rozstrzygnięcie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie

rozpatrzenia skargi.

Wynik ałosowanią:
Głosowało 24 radnych,
Głosów ,,za": 24,
Głosów ,,przeciw": 0,
Głosów ,,wstrzymujących się"
l osoba nie głosowała

0

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
Nr XXVI/208/2016 w sprawie rozpatrzenia skargi zostala podjęta. Uchwała stanowi
załącznik nr 14 do protokołu.

8



Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 10 i przeszła do punktu ll

flU ll.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest Podyęc/e uc/zhao w sprawie /ozpa/czen/a skarg/ /BR-288//ó/ Projekt uchwały
stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Radna Monika Sawicka Wiceprze)vodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła tryb
rozpatrywania skargi oraz proponowane rozstrzygnięcie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie
rozpatrzenia skargi.

Wvnik głosowania:
Głosowało : 25 radnych,
Głosów ,,za": 25,
Głosów ,,przeciw": 0,
Głosów ,,wstrzymujących się" 0,

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
Nr XXVI/209/2016 w sprasvie rozpatrzenia skargi została podjęta. Uchwała stanowi
załącznik nr 16 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 1 1 i przeszła do punktu 12

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest Podgęcfe uc/zwać ll' spraw/e rozpo/czen/a skarg//BR-289/7ó/ Projekt uchwały
stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Ad 12

Radna Monika Sawicka Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła tryb
rozpatrywania skargi oraz proponowane rozstrzygnięcie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie
rozpatrzenia skargi.

Wynik głosowania:
Głosowało: 25 radnych,
Głosów ,,za": 25,
Głosów ,,przeciw": O,
Głosów ,,wstrzymujących się" 0

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
Nr XXVI/210/2016 w sprawie rozpatrzenia skargi została podjęta. Uchwała stanowi
załącznik nr 18 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 12 i przeszła do punktu 13

Ad 13.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
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Ę)orządk.u \eg Informacja Nr 21/2016 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie
od /4 wrze.śn/a 20/ó r do /Opaźdz/ern/ka 20/ó /: /BR -286/16/. Informacja stanowi załącznik
nr 19 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę

Radny Artur Swiercz
Posiedzenie Zarządu 132

Pkt 20. Zapoznano się z informacją Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami
w sprawie lokalu mieszkalnego przy LO im. T. Kościuszki.
Prośba o więcej informac:ji.
Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta odpowiedział, że w związku z planowaną budową
szkoły, faktycznie dla lokatorów mieszkania w budynku szkoły (dawna rodzina nauczycielska)
pozyskano możliwość uzyskania mieszkania w TBS. Trwają negocjade na temat
przeprowadzki państwa z lokalu w liceum do lokalu w TBS.

Pkt 23. Zaakceptowano wniosek dotyczący zlecenia kontroli w Domu Pomocy Społecznej
w Czubinie.
Prośba o więcej informacji.
Radna Ewa Borodzicz Członek Zarządu odpowiedziała, że Zarząd zlecił kontrolę finansową
i zarządczą w Czubinie. Wyniki kontroli powinny być znane w ciągu 14 dni.

Posiedzenie Zarządu 133

Pkt l Umorzono należności pieniężne birmy TRANS-KRET Roboty InżynierŃno-Sanitarne,
Wykopy-Transport Janusz Michalak (Uchwała ru 1 33/1 1 85/20 1 6).

Pytanie dlaczego umorzono należności.
Skarbnik Lidia Truszkowska odpowiedziała, że należności dotyczyły zajęcia pasa ruchu
drogowego. Firma wielokrotnie zmieniała adres i nastąpiło przedawnienie należności
na ok. 1 000 zł

Radna Aurelia Zalewska
Posiedzenie Zarządu 127
Pkt 2 Pozytywnie zaopiniowano umowę użyczenia Gminie Miastu Pruszków nieruchomości
położonej w Pruszkowie, stanowiącą ulice Lipową i Kraszewskiego, składającą się z działek
o numerach ewidencyjnych: 82/9, 338, 358, 360, 221/9 i 361 z obr. 23 o łącznej powierzchni
1,5516 ha, dla której Sąd Rejonowy w Pruszkowie prowadzi księgę wieczystą
WAIP/00116766/0 (Uchwała nr 127/1 151/201 6).
Pytanie : Czy to dotyczy inwestycji przebudowa ul. Lipowej.
Radny Mariusz Chmielewski Członek Zarządu odpowiedział, że to jest uchwała dająca
prawo Prezydentowi Pruszkowa włączenia ul. Lipową w ulicę Kraszewskiego, co pozwoli
na prace projektowe. Pierwsza jest ulicą powiatową, a druga miasta. Umowa z miastem
przekazała ul. Lipową w zarząd.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskuqę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 1 3 i przeszła do punktu 14

Ad 14.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
port dku Ses\ Informacja dotycząca oświadczeń mcUątkowych składanych Przewodnicz(łcemu
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o poniższej treści.
Zgodnie z art. 25c ust. 3 pkt l ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym
Przewodniczącemu Rady Powiatu oświadczenia majątkowe za 201 5 rok złożyło 26 radnych.
Radni złożyli oświadczenia w komplecie w ustawowym terminie. Po przeprowadzoną przez
Przewodniczącego Rady Powiatu wstępnej analizie oświadczeń majątkowych, oświadczenia
tezostały przekazane zgodnie z art. 25c ust.6 ww. ustawy do Urzędu Skarbowego
w Pruszkowie, który jest właściwy ze względu na midsce zamieszkania składających
oświadczenia. Kopie oświadczeń majątkowych zgodnie z art. 25d ust.2 ww. ustawy zostały
przekazane Staroście Pruszkowskiemu w celu opublikowania w Biuletynie Informacji
Publicznej i są opublikowane.
Naczelnik Urzędu Skarbowego w Pruszkowie po przeprowadzeniu analizy oświadczeń
majątkowych radnych Powiatu Pruszkowskiego za 201 5 r. pod kątem zgodności z zeznaniami
podatkowymi będącymi w posiadaniu Urzędu Skarbowego oraz oświadczeniami majątkowymi
złożonymi za lata wcześniejsze pismem Nr 1421 -AP.4027.369.201 6 z dnia 13 września 201 6 r.
zawiadomił, że w wyniku analizy stwierdzono nieprawidłowości występujące
w oświadczeniach majątkowych czterech radnych, którzy zostali pouczeni o zastosowaniu się
do wskazanych uwag przy składaniu następnego oświadczenia.
Przewodniczący Rady Powiatu złożył oświadczenie majątkowe Wojewodzie Mazowieckiemu
i po przeprowadzonej analizie pismem BO-11.414.641.2016 z dnia 10 października 2016 r.
podpisanym z up. Wojewody Mazowieckiego przez Magdalenę Kamińska Dyrektora Biura
Ochrony, został zobowiązany do pisemnego uzupełnienia braków wskazanych w analizie.

Radna Maria Makolvska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 14 i przeszła do punktu 15

An lb

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
povzallN.u są Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych.

Radny Stanisław Dymura zapytał o sprawę uprzątania liści na jezdniach i chodnikach dróg
powiatowych. Czy są podpisane umowy z gminami w sprawie uprzątania tych liści, które
stwarzają zagrożenie dla pieszych i samochodów. Liście zatykają również odpływy wody
deszczowej.

Radny Maksym Gołoś Starosta odpowiedział, że WliOS monitoruje sytuację na drogach
powiatowych . Podejmowane są odpowiednie interwencje. Porozumienia na usuwanie liście nie
zostały podpisane. Jedyne podpisane z Gminą Brwinów, dotyczy zimowego utrzymania dróg.

W uzupełnieniu wypowiedzi Pana Starosty Radny Mariusz Chmielewski Członek Zarządu
powiedział, że do uprzątnięcia zobowiązani są zarządcy dróg.

Radny Stanisław Dymura zwrócił uwagę, że nie wszędzie jest straż miejska, aby karać
mandatami.

Radna Aurelia Zalewska zwróciła się z prośbą do Starosty o zaproszenie radnych powiatu
pruszkowskiego na pierwsze posiedzenie rady rozwoju
Następnie zapytała, czy w związku z informacjami medialnymi o planowanym w szkołach
,,tęczowym piątku" Zarząd otrzymał taką informację od dyrektorów szkół i czy wpłynęły oferty
od stowarzyszenia (którego nazwy nie pamięta) Ujścia z informacją, która miałaby być
prezentowana na terenie szkoły.
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Radny Krzysztof Rymuza powiedział, że nie ma informaclji, że to stowarzyszenie zwróciło
się z propozycją współpracy dla którejkolwiek ze szkół.

Radna Aurelia Zalewska zapytała czy w takim przypadku dyrektorzy powinni poinformować
Zarząd Powiatu Pruszkowskiego, jeżeli otrzymaliby takie oferty. Pani Radna wie, że takie
sytuacje mają miejsce w szkołach prowadzonych przez gminę. Czy w szkołach powiatowych
dyrektorzy mają obowiązek poinformowania Zarząd o takich ofertach.
Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta odpowiedział, że nie ma informacji o zgłoszeniach
tego rodzaju i zapytał cojest w tym niebezpiecznego nazwa? Dyrektorzy nie mają obowiązku
powiadamiania Zarządu o wszystkich zgłoszeniach napływających od stowarzyszeń. Szkoły są
prowadzone przez dyrektorów tych placówek. Następnie Pan Wicestarosta poprosił Radną
Aurelię Zalewski o więcd infomladi o tej sprawie.

Radna Aurelia Zalewska odpowiedziała, że chodzi o stowarzyszenie LGBT zapowiadające
,,Tęczowy Piątek"

Radny Maksym Goloś Starosta powiedział, że póki co nie ma zgłoszeń - a tym samym
problem w tej chwili nie istnieje. Pan Starosta powiedział, że Naczelnik Wydziału Edukacji
i Sportu Małgorzata Kucharska sprawdzi przedmiot zagadnienia, będzie monitorowała tę
inicjatywę i przekazywała informacje na bieżąco.

Radna Maria Cybulska poruszyła sprawę wyboru dyrektora szpitala powiatowego. Konkurs
się zakończył, a radni nie mają żadnych informacji. Pani Radna zapytała czy dyrektor został
wybrany, a jeżeli nie to dlaczego.

Radny Maksym Gołoś Starosta odpowiedział, że procedura toczy się przewidzianym
harmonogramem i tokiem. Obradowała Komika konkursowa, której przewodniczy
Wicestarosta Krzysztof Rymuza. Komisja w tajnym głosowaniu wybrała kandydata, którego
osoba będzie dyskutowana na najbliższym posiedzeniu Zarządu co powinno zakończyć
procedurę. Pan Starosta zwrócił uwagę, że Komika wybiera dyrektora, a Zarząd zatwierdza.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady przypomniała, że 2 listopada jest
zamykana DW 719 na odcinku od klubu Znicz do Tworek. Planowany objazd ulicami
Bohaterów Warszawy i Partyzantów.

Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta poinformował, że objazd będzie dwoma drogami
w dwóch kiemnkach. Z Warszawy tak jak powiedziała Pani Przewodnicząca. Z powrotem
ulicami Armii Krajowej, Pęcicką, Partyzantów, Regulski do AI. Jerozolimskich.

Radny Mariusz Chmielewski Członek Zarządu powiedział, że zalecany jest objazd
Bohaterów (w obydwie strony), natomiast alternatywny Armii Krajowej.

Radny Mariusz Baranowski zapytał czy przejazd w Regułach jest już otwarty?

Głos z sali jest otwarty

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 15 i przeszła do punktu 16
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Ad 16.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
parzetdku są KolnunikaQ Przewodniczącego Rady Powiatu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że następna
Rady Powiatu Pruszkowskiego odbędzie się 29 listopada 2016 r. o godz. 17.00.

XXVll sesja

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady
o godz. 18:30 zamknęła obrady XXVI sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.

Ad 17

Ć?M/ZCZ
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